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ZÁPISNICA 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rimavská Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 18.02.2019 o 17.00 hod. 

v zasadačke na poschodí Obecného úradu v Rimavskej Bani 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Rimavská Baňa 

 

Program rokovania: 

1. a) Otvorenie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej a volebnej komisie 

4. Voľba na funkciu hlavného kontrolóra obce Rimavská Baňa 

5. Žiadosť o prechodnú finančnú výpomoc pre ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča Rimavská Baňa na 

vykrytie časového nesúladu finančných prostriedkov na prenesené kompetencie 

6. Projekt Rekonštrukcia a prístavba predškolského zariadenia v obci Rimavská Baňa 

7. Zámer na kúpu nehnuteľnosti E-KN 1123 v areáli základnej školy 

8. Interná smernica č. 1/2019 Smernica upravujúca postup obce ako verejného obstarávateľa pri 

zadávaní zákaziek  

9. Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, predsedov komisií a členov komisií 

obecného zastupiteľstva Obce Rimavská Baňa 

10. Zákon o poplatkoch za uloženie odpadov a o zmene a doplnení zákona č. 587/2004 Z. z. 

o Environmentálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov 

11. Vývoz odpadových vôd zo žúmp 

12. Informácia o spracovaní projektovej dokumentácie detského ihriska  

13. Interpelácie poslancov 

14. Záver 

K bodu 1 a) 

Tretie zasadnutie obecného zastupiteľstva v obci Rimavská Baňa, ktoré sa konalo dňa 18. februára 

2019 o 17:00 hod., zvolala a viedla starostka obce Rimavská Baňa Mgr. Elena  Polóniová v zmysle 

ustanovenia § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p.. Zasadnutie obecného 

zastupiteľstva je zo zákona verejné, preto pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli a na webovej 

stránke obce Rimavská Baňa v zákonom určenej lehote.  

Starostka obce privítala prítomných poslancov obecného zastupiteľstva, taktiež privítala riaditeľa 

ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani. Poslanec Vladimír Foľk, sa vopred ospravedlnili a na 

zasadnutie OZ sa zo zdravotných dôvodov nedostavil. Poslanec Ľubomír Olšiak sa na zasadnutie 

dostavil neskôr. Konštatovala, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva v Rimavskej Bani je 

prítomných 5 poslancov, a tak je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

K bodu 1 b) 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Ing. Jana Oravcová a za overovateľov zápisnice a uznesení 

poslanci Ján Kubaliak a Peter Rapčan.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 29/2019, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 2  

Starostka obce poslancom obecného zastupiteľstva vopred predložila pozvánku s návrhom 

programu 3. zasadnutie. Na podnet poslanca Vladimíra Foľka starostka obce navrhla doplniť bod 9 

Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, predsedov komisií a členov komisií obecného 

zastupiteľstva Obce Rimavská Baňa a presunúť bod 8 Žiadosť  o prechodnú finančnú výpomoc pre ZŠ 
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s MŠ Juraja Palkoviča Rimavská Baňa na vykrytie časového nesúladu finančných prostriedkov na 

prenesené kompetencie ako bod 5. Poslanci schválili návrh zmeny programu v tomto znení.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 30/2019, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 3 

Poslanci OZ Uznesením č. 20/2018 zo dňa 19.12.2018 ustanovili, že voľbu hlavného kontrolóra 

vykoná obecné zastupiteľstvo tajným hlasovaním, z toho dôvodu je potrebné zriadenie návrhovej 

a volebnej komisie. 

 Na návrh starostky obce poslanci OZ zvolili za členov návrhovej a volebnej komisie Ing. Janu 

Alcnauerovú, Mgr. Natáliu Dovalovú a rozhodli doplniť do nepárneho počtu Pavla Hanusku.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 31/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 4 

V tomto bode starostka obce pokračovala v informovaní prítomných poslancov o voľbe na funkciu 

hlavného kontrolóra obce Rimavská Baňa. Funkčné obdobie hlavnej kontrolórky Ing. Oľgy Fabovej 

končí po 6. ročnom období dňa 28.2.2019 a v súlade s § 18a ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p., bolo vyhlásené výberové konanie na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra obce 

Rimavská Baňa od 20.12.2018 do 31.1.2019. Výberové konanie bolo zverejnené na úradnej tabuli ako 

aj na internetovej stránke obce Rimavská Baňa. Na výberové konanie hlavného kontrolóra obce 

Rimavská Baňa sa do 31.1.2019 15:00 hod. prihlásili dve kandidátky. Svoje prihlášky doručili v poradí: 

Ing. Oľga Fabová, Mgr. Zuzana Tanková.  

Kandidátky boli oboznámené s podmienkami voľby vo vyhlásení voľby hlavného kontrolóra obce 

Rimavská Baňa na obdobie 2019-2025. Komisia dňa 6.2.2019 preskúmala dodržanie kritérií 

kandidátov na základe vyhlásenia voľby hlavného kontrolóra zo dňa 19.12.2018. Komisia otvorila 2 

neporušené obálky prihlásených uchádzačiek podľa poradia doručenia obálok na Obecný úrad 

v Rimavskej Bani v nasledovnom poradí: Ing. Oľga Fabová, M. R. Štefánika 4496/24, 979 01  

Rimavská Sobota a Mgr. Zuzana Tanková, P. Dobšinského 16/18, 979 01  Rimavská Sobota. Komisia 

o preskúmaní náležitostí a úplnosti prihlášok spísala záznam a konštatovala, že kandidátky spĺňajú 

určené podmienky, následne boli kandidátky pozvané na pohovor pred obecné zastupiteľstvo, ktoré 

rozhodovalo o výsledku voľby. Záznam komisie z preskúmania náležitostí a úplnosti prihlášok 

kandidátov na hlavného kontrolóra obce Rimavská Baňa a prihlášky kandidátov sú prílohou tejto 

zápisnice.  

Poslanec Ľubomír Olšiak prišiel na obecné zastupiteľstvo – počet prítomných poslancov stúpol na 

6.  

Starostka obce informovala poslancov, že kandidátka Ing. Oľga Fabová sa vopred ospravedlnila 

a zo zdravotných dôvodov sa prezentácii pred obecným zastupiteľstvom nezúčastní. Kandidátka Mgr. 

Zuzana Tanková predstúpila pred obecné zastupiteľstvo a predniesla svoju prezentáciu v časovom 

rozsahu približne 5 min. Predstavila sa a informovala, že ako uviedla vo svojom životopise, má 

ukončenú vysokú školu so zameraním verejnej správy a aktuálne pracuje na exekútorskom úrade ako 

referentka. Nakoľko je absolventkou odboru verejnej správy, získané teoretické znalosti, by rada 

aplikovala aj do praxe.  

Starostka obce vyzvala prítomných poslancov na podanie otázok pre kandidátku. Následne 

pristúpili ku samotnej voľbe. Poslanci OZ obdržali hlasovacie lístky s menami jednotlivých 

kandidátov, ktorí boli na hlasovacom lístku oddelení poradovými číslami na zakrúžkovanie. 

Hlasovanie prebehlo tajným hlasovaním. Poslanci odovzdali svoje hlasy volebnej komisii v obálkach. 

Komisia otvorila obálky a sčítala odovzdané lístky. Po skončení hlasovania, komisia napísala 

„Zápisnicu výberového konania“, ktorý tvorí prílohu tejto zápisnice a výsledok hlasovania verejne 

oznámila poslankyňa Ing. Jana Alcnauerová. Starostka obce predložila návrh uznesenia č. 32/2019 – 

Obecné zastupiteľstvo v Rimavskej Bani, volí hlavného kontrolóra obce Rimavská Baňa na obdobie 

2019-2025 pani: Ing. Oľgu Fabovú, ktorá získala 5 z 5. platných hlasov, nakoľko jeden hlasovací lístok 

bol neplatný. 
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Na záver tohto bodu starostka obce informovala, že funkčný plat hlavnej kontrolórky obce 

v úväzku 0,1 je v súlade s § 18c zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. vo výške 123,00 

Eur, ktorý je určený súčinom základnej priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 

hospodárstve za rok 2017 a násobku koeficientu podľa počtu obyvateľov v obci.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 1 
Za: Ing. Jana Alcnauerová, Mgr. Natália Dovalová, Pavel Hanuska, Ján Kubaliak, Peter Rapčan 

Zdržal sa hlasovania: Ľubomír Olšiak 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 32/2019, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 5 

Tento bod bol presunutý z bodu 9 na bod 5. Starostka obce a prítomní poslanci rokovali spolu 

s Ing. Vojtechom Elekom, riaditeľom ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani o podanej žiadosti 

na finančnú výpomoc. Riaditeľ ZŠ s MŠ žiadal o schválenie prechodnej finančnej výpomoci pre ZŠ s 

MŠ Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani, na vykrytie časového nesúladu finančných prostriedkov na rok 

2019 vo výške 10 000 Eur a to na prenesený výkon pôsobnosti štátnej správy na osobné náklady 

(mzdy), do času rozhodnutia o dohodovacom konaní s odborom školstva.  

Z dôvodu, že  väčšina poslancov OZ v Rimavskej Bani sú novozvolení, starostka obce oboznámila 

poslancov, že jednou z foriem financovania ZŠ je zo štátneho rozpočtu prostredníctvom Odboru 

školstva z Banskej Bystrice, odkiaľ prichádzajú finančné prostriedky podľa normatívneho počtu žiakov 

na škole a to k 15. septembru 2018, nakoľko od 01.01.2019 vzrástli platové tarify zamestnancov pri 

výkone vo verejnom záujme, školské zariadenie prostredníctvom zriaďovateľa má možnosť požiadať 

o dohodovacie konanie na finančné vykrytie nedostatku finančných prostriedkov. Pretože dohodovacie 

konanie, bude ukončené niekedy v mesiaci Jún 2019, časový nesúlad žiada Základná škola s materskou 

školou Juraja Palkoviča, pokryť finančnou výpomocou od obce. Žiadaná suma bude po ukončení 

dohodovacieho konania zúčtovaná a vrátená späť obci. 

Mgr. Vojtech Elek, riaditeľ školy informoval, že o dohodovacie konanie, bude žiadať v roku 2019 

viacej škôl z dôvodu zavedenia rekreačných poukazov pre školy s priemerným počtom zamestnancov 

nad 49,99. O dohodovacie konanie je potrebné Odbor školstva požiadať a prostredníctvom zriaďovateľ 

žiadosť doručiť do konca marca 2019. Poslancov informoval o aktuálnom stave zamestnancov 

základnej školy, ktorí sa skladá z 9 pedagogických zamestnancov, a ich funkčné platy sú hradené 

prostredníctvom normatívu z odboru školstva. V rámci diskusie konštatoval, že v prípade zníženia 

počtu zamestnancov, by škola nemohla byť plno-organizovaná. V základnej škole je 7 tried = 7 

pedagogických zamestnancov, nakoľko triedy na prvom stupni sú spojené. Dvaja pedagogickí 

pracovníci vykonávajú riadiacu činnosť, zástupkyňa riaditeľa a riaditeľ školy. Ďalej majú 2. 

zamestnancov zamestnaných prostredníctvom projektu Úradu práce sociálnych vecí a rodiny. Cez 

tento projekt sú náklady na mzdy zamestnancov refundované úradom práce vo výške 95%. 

Zamestnankyne MŠ, školskej jedálne a školského klubu, sú financované z rozpočtu obce 

prostredníctvom originálnych kompetencii, mesačne dotáciou vo výške 6 224,00 Eur.  

Na preklenutie obdobia obec v roku 2017 a v roku 2018 poskytla 10 000 Eur. Po prerokovaní 

žiadosti riaditeľa ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani, poslanci OZ chválili dočasnú finančnú 

výpomoc vo výške 10 000 Eur s povinnosťou jej finančného vysporiadania po ukončení 

dohodovacieho konania prostredníctvom Odboru školstva na Okresnom úrade v Banskej Bystrici.  

Za: 6 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 33/2019, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 6 

Starostka obce pokračovala v bode 6, v ktorom oboznámila o postupe prípravy žiadosti 

o nenávratný príspevok na projekt s názvom „Rekonštrukcia a prístavba predškolského zariadenia v 

obci Rimavská Baňa“ v súlade s vyhlásenou výzvou s kódom číslo OPLZ-PO6-SC612-2018-1. 

Oznámila, že väčšina poslancov bola na obhliadke priamo na mieste stavby materskej školy spolu 

s projektovou inžinierkou. Po prejednaní vypracovala Ing. Czipruszová projektovú dokumentáciu na 

základe objednávky a Zmluvy o dielo č. 31/2018, zo dňa: 14.12.2018 v sume 3 500 Eur. 
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Ing. Katarína Škrdlová, riaditeľka Centra prvého kontaktu pre podnikateľov Veľký Krtíš 

pripravuje na základe Mandátnej zmluvy č. 2/2019 žiadosť o nenávratný finančný príspevok na projekt 

s názvom „Rekonštrukcia a prístavba predškolského zariadenia v  obci Rimavská Baňa“  za podmienok 

dojednaných v tejto zmluve a v súlade s vyhlásenou výzvou s kódom číslo OPLZ-PO6-SC612-2018-

1. Suma za vypracovanú žiadosť je 1 300 Eur. Zmluva zahŕňa: Prípravu žiadosti o NFP v systéme 

ITMS 2014; Príprava povinných príloh k žiadosti; Kompletizácia žiadosti.  

Starostka obce ďalej informovala, že na základe projektovej dokumentácie bude prístavba 

klasická, murovaná, založená na betónových základových pásoch z prostého betónu, obvodové murivá 

budú vybudované z presných tvárnic Porfix hr. 300mm, strop bude vyhotovený spolu so strešnou 

konštrukciou zo styčníkových väzníkov. Strešná konštrukcia objektu bude valbová so sklonom 33º 

(bude pokračovaním strešnej konštrukcie jestvujúcej materskej školy) bez účelne využitého 

podkrovného priestoru s plechovou strešnou krytinou. Úprava vnútorných a vonkajších povrchov bude 

na báze omietok a prírodných materiálov. 

Pôvodná budova MŠ vyhovuje pre max. 16 detí. V prístavbe bude vytvorená herňa pre deti so 

svetlou výškou 3,0 m a v pôvodných miestnostiach bude rozšírená spálňa, jedáleň a šatňa. Detská 

umyváreň ostáva pôvodná, počet WC a umývadiel je vyhovujúci a aj pre 21 detí.   
Rekonštrukcia a prístavba predškolského zariadenia v obci Rimavská Baňa    77 718,17 15 543,63 93 261,80 

Ústredné vykurovanie    2 529,95 505,99 3 035,94 

Elektroinštalácia a bleskozvod    4 205,00 841,00 5 046,00 

Spoluúčasť obce je  5%-tná t.j. cca 4663,50€. Dňa 6.2.2019 Obec Rimavské Zalužany, ako určený 

stavebný úrad vydala O Z N Á M E N I E o začatí zlúčeného územného a stavebného konania a 

upustenie od ústneho pojednávania spojeného s miestnym zisťovaním. Účastníci konania môžu svoje 

námietky a pripomienky uplatniť najneskôr do 7 pracovných dní od doručenia oznámenia, žiadne 

námietky zatiaľ doručené neboli. Následne bude vydané stavebné povolenie. 

Poslanci OZ prerokovali informáciu starostky obce a schválili výdavky na spracovanie projektovej 

dokumentácie a na vypracovanie žiadosti o NFP.  

 Za: 6 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 34/2019, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 7 

Starostka obce pokračovala v rokovaní s témou: „Zámer na kúpu nehnuteľnosti do vlastníctva obce 

Rimavská Baňa“. Ide o parcelu registra E-KN č. 1123 – trvalý trávnatý porast vo výmere 1652m2, ktorá 

sa nachádza v areály základnej školy vedenej na LV č. 115 v podiele 1/1 od vlastníčky Mgr. Jolany 

Geľovej, Strana 91/3, 980 53 Rimavská Baňa, ktorá by o predaj nehnuteľnosti mala záujem. Starostka 

obce poslancom predložila aj detail parcely z mapového portálu pre lepšiu orientáciu. Prítomní 

poslanci a starostka obce konštatovali, že pozemky pod ZŠ boli v roku 2018 odkúpené aj od PhDr. 

Márii Kadlečíkovej za 3 Eurá /1 m2. Nakoľko je to parcela vo výmere 1 652m2 obecný úrad by išlo 

o sumu cca 5 000,00 Eur.  

Starostka obce s prítomným riaditeľom ZŠ s MŠ konštatovali, že z dôvodu nevysporiadaných 

pozemkov pod budovami ZŠ sa investičné projekty na rekonštrukciu získavajú len ťažko. Poslanci OZ 

rozhodli poveriť starostku obce na rokovanie s vlastníčkou nehnuteľnosti vo veci kúpy pozemku pod 

základnou školou a na prejednanie výšky ceny nehnuteľnosti.  

Za: 6 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 35/2019, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

Na záver tohto bodu riaditeľ základnej školy s materskou školou Juraja Palkoviča, Mgr. Vojtech 

Elek, poďakoval prítomným za pozvanie a prediskutovanie tém súvisiacich so základnou a materskou 

školou, ospravedlnil sa a opustil rokovaciu miestnosť.  

K bodu 8 

Rokovanie pokračovalo bodom 8, v ktorom starostka obce predložila informačnú správu o internej 

smernici č. 1/2019 upravujúcej postup obce ako verejného obstarávateľa pri zadávaní zákaziek. V 

súlade s ustanoveniami §13 odsek 4 písmená b), e) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov aj v súlade s ustanoveniami zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom 
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obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov bol vydaný 

vnútorný predpis číslo 1/2019. Dôvodom zmeny bola skutočnosť, že od 1. januára 2019 nadobudol 

účinnosť Zákon č. 345/2018 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 343/2015 Z. z. o verejnom 

obstarávaní v platnom znení. Novelou zákona sa zavádza nová kategória zákaziek, na ktoré sa nebude 

vzťahovať regulácia zákona. Ide o zákazky „malého rozsahu“, ktorých predpokladaná hodnota je nižšia 

ako 5 000 eur v priebehu kalendárneho roka alebo počas platnosti zmluvy, ak sa zmluva uzatvára na 

dlhšie obdobie ako jeden kalendárny rok. Zároveň sa navyšuje horná hranica finančných limitov pre 

zákazky s nízkou hodnotou, pričom pri zákazkách na dodanie tovaru, ktorým sú potraviny, bude 

hraničiť s dolnou hranicou finančných limitov pre nadlimitné zákazky. Navýšenie finančných limitov 

pri obstarávaní tovarov, služieb a aj stavebných prác v praxi spôsobí, že po novom už nebude súťaž 

povinná:  

 pri tovaroch a službách do 70 tis. eur bez DPH (predtým do 50 tis. eur), 

 pri stavebných prácach do 180 tis. eur (predtým 150 tis. eur), 

 pri hotelových, kultúrnych či sociálnych službách do 260 tis. eur (predtým 200 tis. eur).  

Na záver tohto bodu informovala, že nadobudnutím účinnosti tejto Smernice pre verejné 

obstarávanie stráca účinnosť Smernica pre verejné obstarávanie zo dňa 11.10.2017 upravujúca postup 

obce pri verejnom obstarávaní. Smernica pre verejné obstarávanie obce Rimavská Baňa nadobudla 

účinnosť dňa 20.1.2019. Poslanci zobrali informáciu na vedomie. Poslanec Peter Rapčan v priebehu 

tohto bodu opustil rokovaciu miestnosť a hlasovania sa nezúčastnil.  

 Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 36/2019, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 9 

Bod č. 9 bol doplnený z dôvodu, že na poslednom pracovnom stretnutí poslanci rokovali o zmene 

výšky odmien poslancom OZ, zapisovateľom a členom komisii.  

Starostka obce na úvod oboznámila najmä štyroch nových poslancov, že od 1.4.2018 nadobudla 

účinnosť novela č. 70/2018 Z. z., ktorá mení a dopĺňa zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Novelizované znenie zákona upravilo odmeny poslancov v ustanovení § 25 ods. 8 tak, že „Poslancovi 

možno poskytnúť odmenu najmä vzhľadom na úlohy a časovú náročnosť výkonu funkcie podľa zásad 

odmeňovania poslancov, najviac však v kalendárnom roku jeden mesačný plat starostu bez zvýšenia 

podľa príslušnej platovej skupiny.“ 

Od 1.2.2019 nadobudne účinnosť zákon č. 5/2019 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon o obecnom 

zriadení a opätovne sa mení odmeňovanie poslancov. Od 1.2.2019 bude možné odmeniť poslanca nad 

zákonom určený strop v prípade, že poslanec vykonáva činnosť podľa osobitného predpisu (napr. 

uzatvára sobáše). Táto odmena nad rámec mesačného platu starostu, musí byť určená v zásadách 

odmeňovania poslancov. 

Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva sú schvaľované obecným 

zastupiteľstvom. Zákon ale neukladá povinnosť tento dokument schváliť formou VZN, aj preto, že ide 

o vnútorný dokument obecného zastupiteľstva ako jedného z orgánov obce. Preto sa tieto zásady 

schvaľujú len „klasickým" uznesením. Z toho tiež vyplýva, že návrh zásad odmeňovania poslancov 

nie je potrebné zverejňovať na 15 dní pred rokovaním obecného zastupiteľstva tak, ako sa to robí v 

prípade VZN. 

Starostka obce podala návrh na odmeny, prítomní poslanci prerokovali návrh a rozhodli, že Zásady 

odmeňovania budú prepracované a nové. Súhlasili so zmenu výšky odmien poslancov, zapisovateľovi, 

sobášiacemu poslancovi, mimoriadnych odmien poslancov nasledovne: 

a) Poslancovi obecného zastupiteľstva za výkon funkcie odmenu z 15,00 Eur na 25,00 Eur za každú 

osobnú účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva, 

b) zapisovateľke obecného zastupiteľstva odmenu z 5,00 Eur na 10,00 € za jedno zastupiteľstvo, 

c) sobášiacemu z radu poslancov 20,00 Eur za 1 sobáš, 

d) mimoriadnu odmenu poslancovi, ktorý sa mimoriadnym spôsobom zaslúži o rozvoj obce, môže 

byť v kalendárnom roku priznaná jednorazová mimoriadna odmena vo výške do 200,00 Eur 

z pôvodných 100,00 Eur. 
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Návrh odmeny Zástupcovi starostu, ktorý nie je uvoľneným poslancom podľa § 25 ods. 8 zákona o 

obecnom zriadení, bude predmetom prerokovania nasledujúceho zastupiteľstva, z dôvodu že zástupca 

starostu je zamestnancom štátnej správy. Predsedovia komisii a členovia komisií obecného 

zastupiteľstva nebudú odmeňovaní. 

 Za: 6 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 37/2019, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 10 

Starostka obce v tomto bode informovala o novelizácii Zákona o poplatkoch za uloženie odpadov 

č. 587/2004 Z.z. o Environmentálnom fonde v z.n.p.. Slovensko od júna 2016 zaviedlo do praxe 

rozšírenú zodpovednosť výrobcov za výrobky balené v papierových, plastových, sklenených či 

kovových obaloch alebo neobalové výrobky z týchto materiálov, ako sú napr. časopisy, plastový 

nábytok, okenné sklo. Nový systém má za cieľ zvýšiť triedenie odpadu, ako aj premietnuť náklady za 

odpad do ceny výrobkov a motivovať výrobcov ekologickejšiemu riešeniu obalov. Náklady na 

triedenie týchto druhov obalov tak nesú v plnej miere výrobcovia. Obce ostali zodpovedné za zmesový 

komunálny odpad a bioodpad. Zníženie skládkovania a vyššia miera triedenia je preto aj v záujme našej 

obce. Poplatok za uloženie odpadu na skládku odpadov sa určuje podľa miery separácie každoročne 

do 28. februára. 

Starostka obce vyzvala zamestnankyňu Martinu Kubaliakovú, aby vysvetlila stav odpadov v obci 

Rimavská Baňa za rok 2018. Referentka organizačného útvaru vnútornej správy obce Martina 

Kubaliaková informovala, že množstvo zberu: šatstva a textílii bolo 1280 kg (zber prostredníctvom 

firmy Humana a Ján Botto); separovaných zložiek (plast, sklo, bio odpad...) bolo 18 407 kg (zber 

prostredníctvom firmy Detox, Brantner); komunálneho odpadu bolo 82 074 kg (zber prostredníctvom 

firmy Brantner, Technické služby mesta Hnúšťa). Spolu bol zber odpadu v roku 2018 - 101 761 kg. 

Úroveň vytriedenia komunálnych odpadov v obci Rimavská Baňa  za kalendárny rok 2018 je: 19,34 

%. Ďalej informovala o poplatkoch za vývoz a uskladnenie odpadu v roku 2018: Firma Brantner – 

708,09 €, Firma Detox – 291,58 €, Technické služby mesta Hnúšťa 10 175,04 €. Spolu predstavuje 

vývoz a uskladnenie náklad pre obec náklady vo výške 11 174,71 Eur. V roku 2018 sme celkovo na 

skládku vyviezli vyše 80 ton zmesového odpadu Ďalej o problematika informovala Ing. Jana Oravcová 

referentka organizačného útvaru personalistika, mzdy a dane, aby informovala o stave miestnych 

poplatkov na tuhý komunálny odpad.  

Ing. Jana Oravcovou priblížila stav pohľadávok poplatkov za tuhý komunálny odpad v obci. 

Z roku 2016 obec prechádzala do roku 2017 s počiatočným stavom pohľadávok (nedoplatkov) sume 3 

711,79 €. Zásadnou zmenou v roku 2017 bolo zvýšenie sadzby poplatku za TKO z pôvodných 10,58 

€ na 13,00 €. Vyrubený predpis v roku 2017 bol v sume 6 988,03 €. K 31.12.2017 sa predpis znížil 

o sumu odpísania nevymožiteľných pohľadávok -326,04 € zníženie predpisu na sumu 6 661,99 €. 

Zostatok neuhradených pohľadávok čiže nedoplatkov k 31.12.2017 aj za minulé roky bol v sume 

4 350,02 €. Následne bol v roku 2018 bol vyrubený predpis v sume 6 832,82 € - približne 1 100,00 € 

boli uplatnené žiadosti o zníženia resp. odpustenia poplatkov občanov, ktorí sa v obci nezdržiavajú, sú 

ZŤP alebo osamelými občanmi nad 80 rokov.  

Zostatok neuhradených pohľadávok k 31.12.2018 za rok 2018 bol 2 004,87 € a nedoplatky vo výške 

3 509,77 Eur sú kumulovaným zostatkom za roky 2017 a roky nižšie. Nedoplatky poplatkov za tuhý 

komunálny odpad k 31.12.2018 sú celkovo sume 5 514,64 €. Niektorí občania majú s obcou 

uzatvorené Uznania dlhov a dohody o splátkach no pri niektorých ide aj o sociálne slabé rodiny, na 

ktoré obec nenašla spôsob vymáhania nakoľko exekúcie nevymôžu nedoplatky nemajetným osobám.  

Starostka obce upozornila informáciou, že novelizáciou Zákona o poplatkoch za uloženie odpadov 

č. 587/2004 Z. z. v z. n. p. je sadzba poplatku pre rok 2019 za uloženie zmesového komunálneho 

odpadu (20 03 01) a objemového odpadu (20 03 07) na skládku odpadov v euro.t (platná od 1.3.2019 

do 28.2.2020) 12,- EUR (doteraz 5,04 EUR). Informovala, že táto suma je vypočítaná podľa toho ako 

sme v roku 2018 triedili odpad, podľa toho koľko sme ho vytriedili. Ak by sa nám nepodarilo zvýšiť 

triedenie, naše výdavky na uloženie tony odpadu budú na budúci rok dvojnásobne 24 Eur. Je našou 

spoločnou úlohou viac triediť odpad, a tým menej produkovať odpad končiaci na skládke odpadov. Ak 
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by sme chceli pokryť výdavky na odpad museli by sme zvýšiť poplatok za TKO od nasledujúceho roku 

približne dvojnásobne na 22 Eur /1 osoba. 

V rámci tohto bodu prítomní rokovali aj o možnosti vývozu cez firmu Brantner Gemer, o tejto 

zmene bude starostka obce jednať 11. marca 2019 s primátorom mesta Hnúšťa.  

Poslankyňa Ing. Jana Alcnauerová, navrhla zakúpiť hnedé kuka nádoby na BRO (biologicky 

rozložiteľný odpad), ako pracovníčka v odbore životného prostredia okresného úradu informovala, že 

obce ktoré nádoby na BRO zakúpili majú vyššie percento separovaného odpadu.  

Poslanec Pavel Hanuska, navrhol rozšíriť množstvo kontajnerov na sklo.  

Poslanci spolu so starostkou prejednali možnosti a poverili starostku obce zistiť cenu kuka nádob 

na BRO a zistiť u obyvateľov záujem o kuka nádoby prostredníctvom členov hliadky „MOPS“ 

a doplniť množstvo kontajnerov na sklo.  

Za: 6 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 38/2019, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 11 

 Pracovníčka obecného úradu Martina Kubaliaková v tomto bude informovala o ponuke na 

„Vyťahovanie žúmp cisternou“ od firmy TRADE-AGRO-TRANSPORT, s.r.o. so sídlom Kružno 143, 

979 01 Rimavská Sobota. Firma informovala obec o ponuke prostredníctvom letáku. Firma by podľa 

informácii na základe telefonického dohovoru, mala začať vyvážať začiatkom marca 2019. Sumy 

uvedené z cenníku sú určené podľa vzdialenosti obce od ČOV. Pre Obec Rimavská Baňa by bola cena 

5,22 bez DPH za 1m3. V rámci sumy je započítaná platba za likvidáciu odpadu do Hnúšte 2,10 Eur 

1m3 a do Čerenčian 1,8 Eur 1m3. 

K bodu 12 

Starostka obce v tomto bude informovala prítomných o spracovaní geometrického plánu na 

spevnenie plochy pod kostolom o vypracovaní návrhu a dokumentácie na výstavbu pódia za obecným 

úradom a o vypracovaní projektovej dokumentácie na detské ihrisko.  

Projektant spracoval návrh komponentov detského ihriska dňa 17.2.2019, starostka obce 

predložila návrh vizuálnej podoby prítomným poslancom OZ na prerokovanie. Ihrisko by pozostávalo 

z oplotenia, z detského domčeka s leziacou stenou a šmýkačkou, retiazkovou hojdačkou kývaciou 

hojdačkou, z dvoch statických prvkov a so vstupnou bránou s permoníkom. Komponenty by boli 

z agátového dreva. Certifikáciu detského ihriska by zabezpečil projektant p. Zoltán Lehoczký.  

Prítomní poslanci a starostka obce zvažovali aj odvodnenie plochy a zanechanie vidieckeho 

charakteru ihriska. Projekty detského ihriska nie sú podporené z MAS a financovanie by bolo 

zabezpečené z rozpočtu obce, pokiaľ sa nenájde iný zdroj financovania.  

K bodu 13 

Poslanci obecného zastupiteľstva nemali žiadne interpelačné otázky.   

 

K bodu 14 

V záverečnom bode starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 3. zasadnutí 

obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že boli vyčerpané všetky body programu rokovania a tak 

vyhlásila 3. zasadnutie za ukončené o 19:45 hod. 

 

Overovatelia zápisnice:  
 

Ján Kubaliak 

 

Peter Rapčan 

 

Zapisovateľka: Ing. Jana Oravcová 

Mgr. Elena Polóniová  

starostka obce 


